
 
 

   
 

Zápis ze zasedání společné 
programové rady 
 

 

 

Název studijních programů:   Finance 

Fakulta:                                   Ekonomicko-správní fakulta MU 

Typ:               bakalářský a navazující magisterský, prezenční a kombinovaný 

 

Jméno, příjmení a titul předsedy společné programové rady: doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D.  

      

Datum a místo zasedání programové rady: 24. 9. 2020, ESF MU 

 

Účast: 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Jana Vodáková, Ph.D. Garant studijního programu B-FIN 

doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D. Garant studijního programu N-FIN 

doc. Ing. Martin Svoboda, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Petr Valouch, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Bc. Helena Mervartová Zástupce studentů N-FIN  

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za poslední 

hodnocené období. 

 

1. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

2. Popište aktuální témata, problémy a výzvy, kterým čelí studijní program. 

 

 

3. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního programu Opatření vedoucí k cíli Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Včasné technické zajištění výuky Dořešení ze strany CIKT, Srpen 2020 - září 2020 

Komentář:  

V případě nepodstatných změn uskutečněných pro ak. rok 2020/2021 se jedná o reciproční změnu 

rozsahu časové dotace u dvou předmětů a změny garantů předmětů – viz příloha Zápisu. Změny byly 

při zasedání SPR vzaty na vědomí.  

 

Komentář: 

Při zasedání SPR byly podrobně komentovány a rozebírány body: úspěšnost mezinárodních projektů - 

v roce 2019 zahájeno řešení projektu Erasmus+ FLIP na garantním pracovišti, další získaný projekt 

v roce 2020 s názvem BICEPS s LF a FSpS; stav vývoje celofakultního společného základu bak. 

studia – byl projednán na fakultní úrovni stejně jako celouniverzitní základ bc studia, KF do spol. 

základu bude nabízet FIGR, resp. ZAFI; info o nových programech kombi studia, které čeká 

schvalování při RVH dne 27.10.2020; přístup KF/fakulty k poskytovatelům praxí a stáží. Bylo by 

dobré nadále posilovat zapojení odborníků z praxe, zejména v navazujícím magisterském studiu. Do 

debaty zazněly přínosné postřehy Bc. Mervartové jakožto zástupkyně studentů, jež se účastnila 

zasedání SPR. 

Komentář: 

1. Komise pro SBZ + SZZ v nové podobě SBZ a SZZ – nejen diskuse o ZP, ale i odborná 

rozprava. V zadání ZP doporučovat zahr. zdroje pro lit. rešerše, zdůraznit v DIS.  

2. Vývoj počtu zapsaných studentů – viz příloha Zápisu. Studijní program v současné době 

nečelí problémům v oblasti zájmu studentů o studium. 

3. Propagace našich stud. programů – řešit s OVM ESF MU. 



 
 

 

v distanční bezkontaktní podobě. 

Návrhy změn v rámci modernizace 

předmětů ve FITR 

seznámení vyučujících. 

Realizace vyučujícími v bloku 

FITR 

 

PS 2020 + JS 2021 

 

 

4. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

Přílohy: 

1) Nepodstatné změny uskutečněné pro ak. rok 2020/2021 

2) Přehled přihlášených, přijatých a zapsaných uchazečů ke studiu na ESF MU 

Komentář: 

Dle zástupkyně studentů převládá kladné hodnocení nové podoby SBZ i SZZ (dříve studenti podléhali 

většímu stresu z losování otázek a z přezkušování toho, co již bylo odzkoušeno). 

 

Komentář: 

1. Zástupkyně studentů upozornila na přetrvávající problémy předmětu Jazyk 2 (NJ).  

2. Návrh na výměnu Ing. E. Kriškové Dunajské na pozici zástupce zaměstnavatelů/absolventů. 


